
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Komisji Gospodarki
Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Rolnictwa

i Leśnictwa 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki Komunalnej odbyła dwa posiedzenie w dniu          
20 i 26 listopad 2019r 

Głównymi tematami analizy było:

1  Przyjęcie comiesięcznej informacji o pracy Straży Miejskiej przedstawionej przez zastępce 
komendanta  pana Wojciecha Pliszczyńskiego -komisja została poinformowana o działaniach straży.
Komendant zwrócił uwagę na dużą ilość  bezpańskich zwierząt oraz na pojawiające się alarmy 
smogowe. Poinformował, że  planuje się montaż nowej kamery koło sklepu Labotina, oraz 
wymianę  kamer nad rzeką, amfiteatrem i przy banku PKO.

2 Następnym punktem było opiniowanie projektu budżetu na 2020 rok, projekt budżetu omówił 
Skarbnik Miasta Damian Cieślar. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt.

3 Analiza stanu wykonania wniosków złożonych przez Komisję w 2019r
  Komisja złożyła 8 wniosków, które były rozpatrywane przez pana Burmistrza.

4 W sprawach bieżących opiniowano wniosek firmy BIK BUD oraz firmy WAGART. Wnioski 
omówiła  Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata Szarzec.
 Wniosek firmy BIK BUD – 6 „za”, 2 „wstrzymujące”
Wniosek firmy WAGART – negatywnie – jednogłośnie
Również  Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Małgorzata Szalbót poprosiła o opinię 
komisji w sprawie przydziału mieszkań komunalnych przy ul. Czarne  i na Kopydle.
W Czarnym dla rodziny 2 osobowej w Kopydle dla rodziny 5 osobowej.
Komisja pozytywnie zaopiniowała przydział mieszkań – jednogłośnie „za”

 Członkowie komisji brali udział w posiedzeniu komisji wspólnych w dniu : 26.11.2019gdzie 
omawiano materiały  na sesje rady miasta.
 
To były najważniejsze tematy ,którymi zajmowała się komisja.

  Przewodniczący Komisji Gospodarki

radny Bronisław Szalbót


